
Marko Kranjec, 
Guverner Banke Slovenije: 

α.ŀƴőƴƛ ǎƛǎǘŜƳ ƧŜ ǎǘŀōƛƭŜƴΦά

Vir RTVS Odmevi 23.2.2016

± .!b2bL~¢±¦ {¢!.L[bh KRADEMO

Kot doktor ekonomije je delal v Svetovni banki v 
Washingtonu. V letih 1990/91 je bil prvi minister za 

finance RS. Med letoma 1991 in 1997 je bil 
viceguverner Banke Slovenije ƛƴ őƭŀƴ ǎǾŜǘŀ ƛǎǘŜ 
ustanove. aŜŘ ƭŜǘƛ ǇƻǇƻƭƴŜ ǳƪƛƴƛǘǾŜ ŦƛƴŀƴőƴŜ 

samostojnosti Slovenije 2007 ς2013  je bil guverner 
Banke Slovenije. Vir

αV Banki Slovenije ne ǊŀȊƪǊƛǾŀƧƻ ƴƛǘƛ ǇƭŀőŜ ƎǳǾŜǊƴŜǊƧŀ, 
je pa ta 2012 po neuradnih informacijah brez 
ǳǇƻǑǘŜǾŀƴƧŀ ŘƻŘŀǘƪƻǾ Ȋŀ ŘŜƭƻǾƴƻ ŘƻōƻΣ ǊŜƎǊŜǎŀ ƛƴ 
ƧǳōƛƭŜƧƴƛƘ ƴŀƎǊŀŘ ȊƴŀǑŀƭŀ ƴŜƪŀƧ ƳŀƴƧ ƪƻǘ 12.000 evrov 
bruto, kar je za okoli 4.000 ŜǾǊƻǾ ǾŜőΣ ƪƻǘ ƧŜ ȊƴŀǑŀƭŀ 
ōǊǳǘƻ Ǉƭŀőŀ ƴƧŜƎƻǾŜƎŀ ǇǊŜŘƘƻŘƴƛƪŀ Mitje Gasparija. 
Tudi ƎǳǾŜǊƴŜǊƧŜǾƻ ǇƭŀőƻΣ ƪƛ ƧŜ ǾŜő ƪƻǘ ŘǾŀƪǊŀǘ ǾƛǑƧŀ ƻŘ 
ǇƭŀőŜ ǇǊŜŘǎŜŘƴƛƪŀ ŘǊȌŀǾƴŜƎŀ ȊōƻǊŀΣ ǇǊŜŘǎŜŘƴƛŎŜ ǾƭŀŘŜΣ 
predsednika republike, Řƻƭƻőŀ ƴƧŜƎƻǾƻ ƻȌƧŜ ǾƻŘǎǘǾƻΧ
Guverner ƛƴ őƭŀƴƛ ǎǾŜǘŀ ǎƻ ƭŀƴƛ .ŀƴƪƻ {ƭƻǾŜƴƛƧŜ ǎƪǳǇŀƧ 
sicer stali 700.000 evrov, ki je za 415 zaposlenih skupaj 
porabila 18,2 milijona evrov. Vir

http://4d.rtvslo.si/arhiv/odmevi/174390209
https://sl.wikipedia.org/wiki/Marko_Kranjec
https://www.dnevnik.si/1042602896
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ƧŜ ōƛƭ ƪƻǘ őƭŀƴ ǳǇǊŀǾŜ b[. 
soodgovoren za nastanek 
.!b2b9 [¦YbW9 

(beri za ROPANJE BELIH 
OVRATNKOV). 

Danes kot predsednik 
{ƭƻǾŜƴǎƪŜƎŀ ŘǊȌŀǾƴŜƎŀ 

holdinga upravlja s 
ŎŜƭƻǘƴƛƳ 5w¿!±bLa 
tw9ah¿9bW9a

Rosvita Pesek RTVS: α5ƻōǊŀ 
dva meseca od tega so vsi mediji 
Ǿ Ŝƴ Ǝƭŀǎ ǾƪƭƧǳőƴƻ Ȋ ƴŜƪŀǘŜǊƛƳƛ 

ljudmi iz stroke opozarjali. 

bƛƪŀǊ ƛƳŜƴƻǾŀǘƛ Ȋŀ ǾŀǊǳƘŀ ǾǎŜƎŀ ŘǊȌŀǾƴŜƎŀ ǇǊŜƳƻȌŜƴƧŀ 
ƎƻǎǇƻŘŀ WŀȊōŜŎŀΣ ƪƛ ƧŜ ōƛƭ ƴŜƪƻő Ǿ NLBju. In prav tako 

ǎƻƻŘƎƻǾƻǊŜƴ Ȋŀ ōŀƴőƴƻ ƭǳƪƴƧƻΧ Predsednik vlade Cerar je 
takrat povedal: αPresoja o tem ali je gospod Jazbec, gospod 
bŀǊŀǘ ŀƭƛ ƪŘƻǊ ƪƻƭƛ 9¢L2b! ƻǎŜōŀ ŀƭƛ ƧŜ ŘŜƭƻǾŀƭ Ŝǘƛőƴƻ Ǿ 

ǇǊŜǘŜƪƭƻǎǘƛ ƛƴ ǇƻŘƻōƴƻ ƧŜ ƴŜƪŀƧ őŜǎŀǊ ƴŜ ƳƻǊŜƳ ǎǘƻǊƛǘƛΣ ƪŀƧǘƛ Ȋ 
ƴƧƛƳ ƴƛǎŜƳ ǎƻŘŜƭƻǾŀƭ ƛƴ ƴƛƳŀƳ ǳǎǘǊŜȊƴƛƘ ǇƻŘŀǘƪƻǾΦά   

.ƻƧŀƴ 5ƻōƻǾǑŜƪΥ Vsak pomemben funkcionar mora vedeti, 
ǎŀƧ Ȋŀǘƻ ƧŜ ōƛƭ L½±h[W9bΦ aƻǊŀ ǾŜŘŜǘƛ ƪŀƧ ǎŜ Ǿ ŘǊȌŀǾƛ 5hD!W!Φ  Odmevi 23.2.2016, RTVS

http://4d.rtvslo.si/arhiv/odmevi/174390209
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YwLaLb![L{¢L2b! th[L/LW! je do konca 

januarja 2016 zaznala 228 ōŀƴőƴƛƘ ƪŀȊƴƛǾƛƘ ŘŜƧŀƴƧ 
Ǿ ǾƛǑƛƴƛ ǎƪǳǇƴŜ ǑƪƻŘŜ  779 milijonov eur. Doslej so 
podali 96 kazenskih ƻǾŀŘō ȊŀǊŀŘƛΧ zlorabe 
ǇƻƭƻȌŀƧŀ, poslovne goljufije, pranja denarja, 
preslepitvepri dodelitvi ali pridobitvi posojila, 
¦bL29bW!5hY¦a9b¢!/LW9Σ bh¢w!bWL .!b2bL 
YwLaLb![Χ Od моу ȊŀƪƭƧǳőŜƴƛƘ ƪŀȊƴƛǾƛƘ ŘŜƧŀƴƧΣ se jih 
ƧŜ пн ƪƻƴőŀƭƻ ƭŜ Ȋ ǇƻǊƻőƛƭƛ ȊŀǊŀŘƛ ǇƻƳŀƴƧƪŀƴƧŀ ŘƻƪŀȊƴƛƘ 
ƛƴŦƻǊƳŀŎƛƧΣ ǾŜǊƧŜǘƴƻ ǘǳŘƛ ȊŀǊŀŘƛ ǳƴƛőŜǾŀƴƧŀ ƭŜ ǘŜΦ 

a9b95¿9w{Yh Yw95L¢Lw!bW9 ǇƻǎŀƳŜȊƴƛƘ 
PREVZEMOV PODJETIJ se je izvajalo tudi s posojili 
preko dobaviteljev, twLW!¢9[W{YLI 5w¦¿.Χ 
Zato ǎŜ ƧŜ ǇƻǾŜőŀƭŀ ƛȊǇƻǎǘŀǾƭƧŜƴƻǎǘ bank v 
ƴŜƻŘǇƭŀőŜǾŀƴƧǳposameznih posojil(beri -
b!{¢!b9Y 5h5!¢b9 .!b2b9 [¦YbW9).

½ŀőŜǘƴŜ ǘŜȌŀǾŜ ōŀƴőƴŜ ǘŀƧƴƻǎǘƛ ǎƻ ƻŘǇǊŀǾƭƧŜƴŜΦ 
Tovrstna kazniva dejanja zastarajo v 20 letih.  

Pri odobravanjih kreditov smo ugotovili 
h{9.b9Σ ¢¦5L th[L¢L2b9 th±9½!±9Φ 5!wYh a!WI9bL2



wh¢Lw!Wh { th[h¿!W! b! th[h¿!W
![L t! ¦¿L±!Wh t9b½LWh ½ aL[LWhb{YLaL ½!{[¦¿YL

wh¢Lw!Wh { th[h¿!W! b! th[h¿!W
![L t! ¦¿L±!Wh t9b½LWh ½ aL[LWhb{YLaL ½!{[¦¿YL



wh¢Lw!Wh { th[h¿!W! b! th[h¿!W
![L t! ¦¿L±!Wh t9b½LWh ½ aL[LWhb{YLaL ½!{[¦¿YL

wh¢Lw!Wh { th[h¿!W! b! th[h¿!W
![L t! ¦¿L±!Wh t9b½LWh ½ aL[LWhb{YLaL ½!{[¦¿YL



w¢±{ Yhb2bh ½!{¢!±[W! tw!±! ±tw!~!bW!

{ǇŜŎƛŀƭƛȊƛǊŀƴƻ 5ǊȌŀǾƴƻ ǘƻȌƛƭǎǘǾƻ ǇǊƻǘƛ ǾŜőƛƴƛ ōŀƴƪƛǊƧŜǾ ƴƛ ǾƭƻȌƛƭƻ ƴƛǘƛ ƻōǘƻȌƴƛŎŜΣ ƪŀƧ ǑŜƭŜ Řŀ ōƛ 

jim sodili ali da bi bili OBSOJENI. RAZLOG -{Y[L/9±!bW9 .!bY b! ōŀƴőƴƻ ǘŀƧƴƻǎǘΦ 
Za to pravico do prekrivanja in zavajanja so se GUVERNERJI BS borili po LEVJE.



thth[b! b9ah2 ¢h¿L[{¢±! 
½!w!5L twL¢L{Yh± th[L¢LY9 Lb .!b2bLI [h.LW9±

(KI {h th{Yw.9[L ½! .!b2bh ¢!Wbh{¢ύ

Harij CǳǊŀƴ ƛƴ WƻȌŜ YƻȊƛƴŀ

Guverner BS: 
Marko Kranjec

{[h±9b{YL ±92bL th[L¢LYL Lb a9~![/L a9D[9Φ

WŀƴŜȊ WŀƴǑŀ aƛƭŀƴ Yǳőŀƴ

Nova Ljubljanska banka 
IŀǊƛƧ CǳǊŀƴ ±ƻŘƧŀ ǘƻȌƛƭǎǘǾŀ w{ нлмоΥ 

je na SDTdala 8 naznanil kaznivih 
dejanj,  ne da bi napisala kdo so osumljene osebe, őŜǇǊŀǾ 
jim je to znanoΣ ƴƛǘƛ ƴƛǎƻ ǇǊƛƭƻȌƛƭƛ ƴƻōŜƴŜ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛƧŜΦ 
WƻȌŜ YƻȊƛƴŀΥ  αZnotraj.!b2b9 ¢w5bW!±9 ǎƻ ǑŜ ǾŜŘƴƻ 

ljudje, ki jim je ƛƴǘŜǊŜǎΣ Řŀ ǎŜ őƛƳ ƳŀƴƧ ǊŀȊƛǑőŜΦά  


